

候選人編號 Candidate Number

1

選舉信息 Electoral Message:



姓名: 李佩英

Name: LEE PUI YING

年齡 Age:

職業: 商人

Occupation: Merchant

政治聯繫: 獨立人士

Political Affiliation: INDEPENDENT

電郵地址/網址

E-mail Address/ leepuiying2003@yahoo.com.hk

Website:

我任職區議員近20年。爭取了大潭篤水壩交通燈及行車路雙線單行，重整巴士 973 到懲教署入口，爭取黃竹坑新圍交通燈、行人斑馬線及廁所，山竹颱風後修葺大浪灣石澳大潭篤沙灘屋宇渠道，爭取小巴更換 19 座位，加 40、40M、52 號繁忙時間班次，落實卜公碼頭及國際學校球場開放，設廣場小巴上蓋及多個上蓋，鶴咀井水變自來水，的士成功入村，南港島線東段，加 9 號巴士班次來往大浪灣及鶴咀等。我延續為赤石居民服務，爭取醫療、房屋、交通及以居民利益為福祉。

I have been serving as Southern District Councillor for nearly 20 years in Stanley/Shek O/Big Wave Bay. Please find my work which have been implemented and the facilities that I have strived for as follows:-traffic light and one way traffic at Tai Tam Tuk Reservoir (Dam Section);bus stop of route 973 at the entrance of Stanley Correctional Services Department; traffic light, zebra-crossing and public lavatory at Wong Chuk Hang San Wai; re-construction of facilities: beach, sewage at Big Wave Bay and Shek-O after typhoon destruction; minibus not more than 19 seats, more frequent services of minibuses route 40,40M &52 during rush hours; opening of Blake Pier and outdoor court of international school to public; construction of minibus stop shelters; water supply to Hok Tsui; taxi access to Hok Tsui; Southern Island Line (east bound); bus route #9 to and from Big Wave Bay and Hok Tsui etc. I would like to express my heartfelt thanks for all the residents in Stanley, Shek-O & Big Wave Bay as well as my family who have been continuously giving me unlimited support throughout.